
YILSONU KOKTEYLİ ODAMIZ
SOSYAL TESİSLERİNDE YAPILDI

DANIŞMA KURULU

TOPLANTISI YAPILDI

24 Aralık 2005 Cumartesi günü saat 17.00 ile
19.00 arasında Maden Mühendisleri Odası Sosyal
Tesislerinde yıl sonu kokteyli düzenlendi. Kokteyle
çok sayıda meslektaşımız katıldı.

Bir yılın yorgunluğu, bu dünya üzerinde bir sene
daha yaşlanmanın hüznüyle, yeni bir yıla girmenin
sevincini, umutlarını paylaştık hep birlikte. Gelecek
yılın tüm insanlığa, toplumumuza ve maden
mühendislerine barış, refah ve mutluluk
getirmesini diledik. Sıkıntıların, sorunların ortadan
kalktığı, emeğinin karşılığını alabildiği, insan olmanın
onuruna uygun biçimde yaşanması gereken güzel
yarınlar için bir aradaydık aslında.

Kokteylde daha güzel, barış içinde bir dünya ve
madenin ve madencinin ışığının hiç sönmediği bir
Türkiye için kadehlerimizi kaldırdık ve 2007 yılına
yeniden kadeh kaldırmak için gene aynı yerde
buluşma sözüyle kokteylden ayrıldık.

Danışma kurulu toplantısı 7 Ocak 2006
Cumartesi günü Ankara da odamız 50. Yıl Eğitim
Merkezinde yapıldı. Toplantı divan seçimi ile başladı.

Gündem;
1- Oda faaliyetlerinin değerlendirilmesi

2- 2006 Yılı Hükümet
programında enerji ve madencilik
b ö l ü m ü n d e y a z ı l a n l a r ı n
değerlendirilmesi

3- Örgütsel sorunlar
4- Diğer konular.
Olarak belirlendi.
Gündemin 1. maddesi kapsamında Oda

Yazmanı Nejat TAMZOK, “39. Dönem Çalışma
Programı Uygulama Durumu” raporunu sundu. Bu
çerçevede;

-Son dönemde yapılan çalışmalar sonucu
üyeliklerde büyük artış olduğunu,

- Yapılan İşyeri toplantılarını,
- 500 ün üzerinde öğrenci üyeliği yapıldığını ve

temsilcilik açıldığını,
- SEM kapsamında yapılan eğitim çalışmalarını,
- Oda yayınlarının durumunu,
- Yapılan ve planlanan kongre ve sempozyumları,
özetledi ve tartışmalara geçildi.

Çeşitli eleştirilerin dile getirildiği bu bölümde en
canlı tartışma uzman mühendisliğe odaklanan
mühendislik eğitimi konusunda yaşandı. Bu
konunun Yönetim Kurulunun çalışması üzerinden
düzenlenecek özel bir danışma kurulu toplantısında
tekrar görüşülmesi, bu tartışmanın genel kurullarda
da yapılması görüşü kabul gördü.

2. Gündem kapsamında, öncelikle işyeri
temsilcilikleri ve şubelerin görüşleri alındı. Her ne
kadar yazlı çalışma istenmişse de sözel görüşler
iletildi. Bu kapsamda MTA, ETİ Maden, Zonguldak,
İzmir ve Adana şubelerimiz görüşlerini dile getirdi.
Hükümet programında madenciliğe gereken
önemin verilmediği, madencilik faaliyetlerinde çok
önemli yer tutan kamu kurum ve kuruluşlarının
özelleştirmeler yoluyla bitirildiği, yada atıl
bırakılarak işlevsizleştirildiği görüşü ile son yıllarda
yapılanlar ve mevcut Hükümet Programı eleştirildi.

3. Gündemde önümüzdeki genel kurul süreci
tartışıldı.

Danışma kurulu toplantısına yaklaşık 60 danışma
kurulu üyesi katıldı.

madencilik bülteni odadan haberler

aralık 2005 sayfa 23


